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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 29.02.2012 
 

 
Conducerea şedinŃei este exercitată de dl. Horvath Zoltan care a fost ales preşedinte 

de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.24/2012 adoptată prin votul 
deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului preşedintelui de şedinŃă este 
de 2 luni. 

 
Dl. Horvath Zoltan:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaŃi invitaŃi, 
 Declar deschis ă şedin Ńa de ast ăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anun Ńându-v ă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezen Ńa până la aceast ă oră un 
număr de 19 consilieri. Lipsesc domnii consilieri Apost olescu Dan şi Balo şin Nicolae. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept: dl. primar Ovidiu Marius Hada, 
domnul viceprimar Dan Nicolae Robert şi doamna Ciocîrlie Odeta care îl înlocuieşte pe dl. secretar 
Aurel RaŃă-Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

În continuare se dă cuvântul doamnei Ciocîrlie Odeta, pentru a prezenta stadiul 
legalităŃii hotărârilor adoptate în şedinŃele din data de 26.01.2012, 04.02.2012 şi 10.02.2012.” 

 
Dna. Ciocîrlie Odeta:  
  „InstituŃia Prefectului judeŃului Hunedoara, nu a avut obiecŃii, până la data prezentei 

şedinŃe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinŃele Consiliului Local din data de 
26.01.2012, 04.02.2012 şi 10.02.2012. 

Procesele verbale ale şedinŃelor anterioare, din data de 26.01.2012, 03.02.2012, 
04.02.2012 şi 10.02.2012, care au fost puse în timp util la dispoziŃia consilierilor, au fost semnate de 
către secretar precum şi de către preşedintele şedinŃelor anterioare, se supun aprobării Consiliului 
local.” 

 
 

Procesele verbale se aprobă în unanimitate de către cei 19 cosilieri prezenŃi. 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi.  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Aş vrea să vă rog să facem o modificare la ordinea de zi, după punctul 16 aş dori să 

mai introduc un proiect de hotărâre: 
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- proiect de hotărâre privind repartizarea către Partidul Poporului Dan 
Diaconescu a unui spaŃiu situat în Hunedoara, strada Constantin Brâncuşi, Bloc 
X 2, Etajul 3, Camera 11. 

Ordinea de zi va fi renumerotată îm mod corespunzător. Vă mulŃumesc.” 

 
A sosit în sala de şedin Ńă dl. Apostolescu Dan, num ărul consilierilor locali 

prezen Ńi la şedin Ńă este de 20 în momentul de fa Ńă. 
 

Se supune la vot ordinea de zi modificată, care se adoptă cu unanimitatea de voturi a 
celor 20 de consilieri prezenŃi. 

 

Dl. Horvath Zoltan:  
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziŃiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinŃă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaŃiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaŃi să anunŃe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menŃionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziŃiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

 
Dl. Şoş Iosif:  
 „Eu nu voi putea vota la punctul 3 de pe ordinea de zi, deoarece sunt preşedintele 

acelui club.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Şi eu mă abŃin de la vot la punctul 16.” 
 

 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării excedentului anual al 
bugetului local pe anul 2011. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 
 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
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Dl. Munteanu Gigi:  
 „Probabil că vom găsi pe cineva din aparatul de specialitate al domnului primar, care 

ne va putea da câteva lămuriri. La acest proiect de hotărâre, la aliniatul 2, sus în formulare, scrie: 
având în vedere raportul comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanŃe şi 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Hunedoara, propune următoarea repartizare 
a sumelor, se subînŃelege. Vreau să ştiu, aş fi curios, în baza căror rapoarte la care se face referire 
s-a stabilit repartizarea sumelor în acest fel? Aş vrea de asemenea, tot cineva din aparatul de 
specialitate care ne poate lămuri să ne spună care au fost criteriile după care s-au luat în calcul 
sumele repartizate? Nu contest că nu ar trebui făcut ceea ce este scris aici, oraşul are nevoie, aş 
vrea să primesc câteva explicaŃii pe tema aceasta legat de acest excedent, cine s-a ocupat, cine a 
făcut repatiŃia sumelor, şi în baza căror rapoarte?” 

 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Pentru o mai bună clarificare, aş vrea să vă rog să specificaŃi exact dacă vorbim de 

articolul 1 la lista propusă de către birourile de....” 
 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „Păi da, că nu are decât două articole.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Am înŃeles, dar vă referiŃi la toate sau….” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „În general, cu titlu general.” 

 
Dl. Bîndea Marcel Mircea:  
 „Repartizarea excedentului la încheierea exerciŃiului bugetar al anului 2011, a mai 

rămas de repartizat, după prima repartizare care a avut loc prin hotărârea de Consiliu local nr. 2 din 
26.01.2012, a mai rămas de repartizat suma de 4 milioane de lei. PriorităŃile, sau ordinea priorităŃilor 
a fost stabilită de către direcŃiile, compartimentele de specialitate din cadrul aparatului propriu al 
domnului primar. La propunerea compartimentelor, repartizarea pe obiectivele de investiŃii s-a făcut 
după cum urmează: plombare străzi în municipiul Hunedoara, lucrare executată la sfârşitul anului 
trecut, lucrările de decolmatare.... ” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „HaideŃi să o luăm pas cu pas. Aceasta este o lucrare executată, noi din acest 

excedent de fapt o achităm.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Noi am vrut să clarificăm. Dacă vreŃi explicaŃii la fiecare sau….” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Să o luăm aşa uşor, ca şi colegii să înŃeleagă despre ce este vorba. Nici din raport, 

nici din nota de fundamentare nu reies aceste fapte.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „De exemplu, sunt unele, şi aici dacă-mi permiteŃi să intervin, executare cabine de vot 

şi urne. Aceasta va fi executată.” 
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Dl. Munteanu Gigi:  
 „Acestea sunt de înŃeles că sunt lucrări pentru viitoarele alegeri, e clar.” 
 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
 
Dl. Bîndea Marcel Mircea:  
 „Lucrări de decolmatare pe cele două râuri care traversează municipiul. Deci intrare, 

ieşire, şi pe parcurs.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „O întrebare aici. La lucrările de decolmatare avem un contract, avem o firmă?” 
 
Dl. Demeter Ladislau:  
 „Având în vedere cantităŃile mari de zăpadă şi risc mare de inundaŃii, deocamdată nu 

s-a făcut nicio licitaŃie, nu s-a făcut nimic, urmează ca după aprobarea acestor sume în şedinŃa de 
consiliu să se înceapă achiziŃia lucrărilor.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „DaŃi-mi voie să intervin aici un pic să îl completez pe domnul director. Noi avem 

cereri de la locuitorii din Zlaşti, din Boş, la o viitură, acel râu e foarte mic, de asemenea pe Petac, 
ele când se umflă, se inundă...” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „E foarte corectă propunerea, mă miră, în sensul pozitiv, că ne-am gândit, mai ales pe 

această perioadă, şi de aceasta întrebam.....” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „....în fiecare an s-a făcut...” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „....s-au decolmatăm în noiembrie, când oricum o facem degeaba, şi o facem în 

sensul că fără licitaŃie, o rupem pe bucăŃi sub 15 mii de euro ca să fie totul o.k. Asta era întrebarea 
mea, avem un contract, sau urmează să?” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Urmează să, da.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „O.k.  Şi celelalte aspecte eu zic că pentru mine sunt lămurite, domnule director vă 

mulŃumesc, aici erau două situaŃii care trebuiau explicate. MulŃumesc.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.31/2012 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 5.000 lei din 
bugetul local al municipiului Hunedoara pentru manifestările organizate cu ocazia Zilei 
InternaŃionale a Persoanelor cu Sindromul Down. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.32/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de 1.000 lei, din 
bugetul local al municipiului Hunedoara, în vederea susŃinerii CLUBULUI SPORTIV „ELITE 
CENTER HUNEDOARA”, pentru a participa la CAMPIONATUL NAłIONAL DE KARATE 
SHOTOKAN, care se va desfăşura la Craiova în perioada 3-4 martie 2012. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 
La acest punct de pe ordinea de zi, domnul consilier Şoş Iosif nu votează. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate de 19 voturi. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate de 19 voturi. 
Hotărârea nr.33/2012 se aprob ă în unanimitate de 19 voturi. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe 
clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge consecutive în ultimele 60 de luni. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate de 20 de voturi. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate de 20 de voturi. 
Hotărârea nr.34/2012 se aprob ă în unanimitate de 20 de voturi. 
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La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe 
clădiri şi teren. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.35/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea scutirii la plata impozitului pe clădiri 
pentru imobilele situate în municipiul Hunedoara, str. Batiz, nr.4A şi str. Avram Iancu, nr.1, bl.136, 
ap.25. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Gyorfi Jeno:  
 „O întrebare am şi eu. Am înŃeles că AsociaŃia Umanitară are biserica pe strada Batiz. 

Apartamentul de pe strada Avram Iancu, şi acela beneficiază de scutire pe plata impozitului? Dacă 
AsociaŃia Umanitară are zece clădiri, toate beneficiază de scutire?” 

 
Dna. Leştaru Daniela:  
 „Dacă sunt activităŃi umanitare, da, doar pe strada Trandafirilor acolo unde au şi ceva 

activităŃi comerciale, acolo nu, dar acestea două sunt aceleaşi pentru care au primit şi anul trecut 
scutire.” 

 
Dl. Gyorfi Jeno:  
 „Eu am întrebat doar dacă sunt toate clădirile.” 
 
Dna. Leştaru Daniela:  
 „Nu sunt toate. Mai au un imobil pentru care nu primesc scutire.” 
 
Dl. Gyorfi Jeno:  
 „MulŃumesc.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.36/2012 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuŃiei lunare de întreŃinere 
datorate de beneficiarii, aparŃinătorii, susŃinătorii şi/sau de reprezentanŃii legali ai acestora pentru 
serviciile furnizate de Unitatea de AsistenŃă Medico-Socială Hunedoara, precum şi procedura de 
stabilire şi de încasare a contribuŃiei lunare de întreŃinere. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -    d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.37/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 
Local nr.264/2011 privind acordarea facilităților la transportul public local de călători în municipiul 
Hunedoara efectuat cu mijloace de transport aparținând S.C.Manolache Transcom Auto S.R.L.-
concesionarul serviciului de transport public local ,începând cu data de 01.01.2012. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 
 

Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Vreau eu să fac o precizare. La articolul 1 spune aşa: aprobă 8 călătorii gratuite pe 

lună pentru pensionarii cu venituri mai mici de 1.000 de lei inclusiv, şi mai sus se spune că cei până 
la 700 beneficiază de 16. Pentru a nu genera confuzii să se precizeze clar: aprobă 8 călătorii pentru 
pensionarii cu venituri cuprinse între 701 şi 1.000 de lei.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnule director Demeter, nu aşa a şi fost specificarea?” 
 
Dl. Demeter Ladislau:  
 „Da.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Şi? A ajuns fără. AuziŃi, o să existe confuzii. Eu când le-am cerut, de prima dată li s-a 

cerut aşa, aşa vi s-a cerut. Ar trebui clarificată.” 
 
 



8 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „16 călătorii gratuite pentru cei până la 700 de lei.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Asta era întrebarea mea, modificarea se referă la ce? La pensii sub 700 de lei?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „AscultaŃi-mă. DaŃi-mi voie să fac o clarificare aici. S-a făcut o modificare la prima 

hotărâre care se pusese un plafon de 700 de lei. Din motive de criză, şi dovedită de către cetăŃenii 
din municipiul Hunedoara care erau pensionari, bolnavi, şi au putut dovedi că ar beneficia de 8 
călătorii gratuite, am zis hai să ridicăm plafonul, nu la 16, dar la 8, în schimb colegii mei de la 
DirecŃia tehnică, şi nici nu am observat şi nici nu am ştiut până domnul viceprimar nu mi-a atras 
atenŃia, colegii mei au înŃeles că toŃi vor primi 8, deci i-am defavorizat pe cei până la 700 de lei şi i-
am avantajat pe cei până la 1.000 de lei. De data aceasta, clarificarea în această hotărâre va fi 
făcută: între 0 şi 700 de lei vor primi 16 călătorii, iar cei care au între 701 şi 1.000 de lei au 8 
călătorii gratuite. Vă mulŃumesc.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Domnule viceprimar, amendament?” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Nu, formularea doar.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „...pentru pensionarii cu venituri cuprinse între 701 şi 1.000 de lei.” 
 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
 
Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Biletele de unde se împart?” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „De peste drum.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Din cealaltă clădire.” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Deci nu din clădirea de peste drum de Casian!” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „AuziŃi, nu avem dovezi, deşi şi cei de la P.D.L. s-au lăudat că au dat şi ei, dar nu 

avem dovezi. Nu are rost să povestim, serios.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Dar le-am primit de la domnul BobouŃanu alea care le-am împărŃit noi acolo!” 
 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Da, dar dacă domnul BobouŃanu a făcut o ilegalitate domnule consilier, vreau să vă 

......” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Recunosc că sunt social-democrat şi am împărŃit bilete gratuite la cetăŃeni.” 
 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  
 „Şi bonuri de masă.” 
 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
 
Se supune la vot amendamentul domnului viceprimar Dan Nicolae Robert. 
 
Amendamentul se aprobă în unanimitate. 
 
Întrucât nu mai înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.38/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre  privind acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală ordinară a AcŃionarilor la S.C. 
Apa Prod S.A. Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 

 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
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Dl. Munteanu Gigi:  
 „Am vrea să primim câteva lămuriri. Aici, în acest proiect de hotărâre, îl mandatăm pe 

domnul director să voteze, mă gândesc, o ordine de zi prezentată către noi, Primărie. Am primit 
ordinea de zi? Pentru că altfel nu îmi dau seama cum îl putem mandata dacă nu ştim ce se discută 
la şedinŃă, şi mă gândesc că am primit o ordine de zi.” 

 
Dl. Demeter Ladislau:  
 „Ordinea de zi este primită, am cerut şi eu documente referitoare la ordinea de zi, şi 

ne-au promis că până astăzi la ora când începe şedinŃa ne-o vor trimite. Am impresia că ei încă nu 
le-au pregătit pe toate.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Normal era ca noi, consilierii, să avem acea ordine de zi să ştim dacă vrem sau nu 

să-l mandatăm faŃă de propunerea acestui lucru, şi dacă nici dânsul nu o are nici noi nu a vem cum 
să o primim, şi atunci nu consider oportun să-l mandatăm pe ceva ce nu ştim. Dumneavoastră 
faceŃi cum credeŃi, dar nici în momentul acesta nu avem ordinea de zi, noi îl mandatăm să voteze, 
după care tot noi îl vom certa: păi de ce ai votat, nu te-ai gândit la cetăŃenii oraşului?” 

 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Da domnule consilier, dar noi îl mandatăm să voteze pe nişte probleme punctuale.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Care sunt acelea?” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Se spune în articole.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Dacă nu există ordinea de zi? Şi dacă nu se discută?” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Păi dacă nu o discută, nu votează, simplu, el are mandat să voteze numai pe acelea, 

la revedere taică.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „DaŃi-mi voie numai un pic să vin cu o clarificare. Această hotărâre, domnule director 

numai puŃin, această hotărâre este de fapt descrierea adresei pe care am primit-o de la Apa Prod 
care a fost trimisă Consiliului JudeŃean Hunedoara, de asemenea Consiliilor locale ale municipiilor 
Deva, Hunedoara, şi toate comunelor care fac parte din Apa Prod sau care sunt acŃionari la Apa 
Prod, iar articolele, în acest proiect de hotărâre, sunt de fapt ordinea de zi prezentată de dânşii. 
Domnul director va merge şi va vota doar dacă primeşte votul punctual pe aceste articole, dacă nu, 
nu poate să voteze din partea Municipiului.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Să înŃeleg că ceea ce propunem noi în acest proiect de hotărâre este părerea 

serviciilor de specialitate faŃă de această problemă.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Deci dânsul nu are voie să voteze nimic altceva decât ce îl mandataŃi 

dumneavoastră.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Am înŃeles, îl mandatăm după ce cineva va analiza cât de cât ceea ce este în 

interesul urbei până la urmă, că pe noi asta ne interesează. MulŃumesc.” 
 
 
Întrucât nu mai înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-7 se aprobă în unanimitate.  

                     Hotărârea nr.39/2012 se aprob ă în unanimitate.  
 

 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii  prin licitaŃie publică a unor 
culoare de înot din cadrul  Complexului Sportiv „Michael Klein” Hunedoara - Bazinul de Înot,  în 
vederea desfăşurării unor activităŃi de iniŃiere, precum şi a bazinului mic în vederea desfăşurării 
activităŃii de gimnastică aerobică acvatică. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri.  
 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „Domnule preşedinte, aş vrea să dăm cuvântul domnului director să explice tuturor, 

eu cunosc despre ce este vorba, ieri pe comisii existau discuŃii că a mai trecut o dată această 
hotărâre, am mai votat aşa ceva, şi am vrea ca domnul director Colesniuc să ne prezinte 
modificările şi de ce votăm din nou.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Sunt pe alte culoare.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Aşa am zis şi eu, că sunt pe diagonală.” 

 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  
 „Astea sunt culoarele de întoarcere.” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
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Dl. Colesniuc Dan:  
 „DiferenŃa între hotărârea care a fost şi aŃi aprobat-o data trecută şi acuma este că 

acuma plata se va face lunar şi nu se va face din 6 în 6 luni, nimic altceva. PosibilităŃile antrenorilor 
de sport sunt reduse şi nu ar avea posibilitatea să participe la aceste licitaŃii. Să nu pierdem timpul 
am zis că putem veni în ajutorul lor pentru că aici nu este vorba despre o afacerea foarte mare ci 
practic să întreŃinem activitatea şi să asigură copiilor, pot să spun din judeŃ, că noi iniŃiem toŃi copiii 
din judeŃul Hunedoara, să continuăm activitatea care am început-o. Aceasta este singura diferenŃă, 
şi a apărut activitatea aceea de gimnastică aerobică în bazinul mic prin care doamnele şi-au 
manifestat, ca să zic aşa de vârsta a doua, dorinŃa de a participa.” 

 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 

Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Este a treia oară când este pusă pe ordinea de zi. A fost în decembrie, în ianuarie, şi 

aceasta este în februarie. De fiecare dată s-a venit cu o modificare?” 

 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Sau înmulŃit femeile.” 
 
  
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal 

de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

 
1. Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
2. Fărcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 
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           Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea unor culoarelor de înot din cadrul 
Complexului Sportiv „Michael Klein” Hunedoara - Bazinul de înot, în vederea desfăşurării unor 
activităŃi de iniŃiere, precum şi a bazinului mic în vederea desfăşurării activităŃii de gimnastică 
aerobică acvatică, a constatat următoarele: 
Preşedinte:   Ovidiu Marius Hada – primarul Municipiului Hunedoara 20 voturi “pentru”; 
Membri:        DănuŃ Colesniuc – director Complex Sportiv „ Michael Klein” 20 voturi “pentru”; 
                     Mircea Marcel Bîndea – director economic 20 voturi “pentru”; 
                     Leştaru Daniela – şef Birou Impozite şi Taxe Locale, persoane juridice, concesiuni, 
                                                         închirieri, disciplină contractuală  20 voturi “pentru”; 
                     Adina Poenar – consilier juridic Biroul Impozite şi Taxe Locale, Persoane juridice,  
                                                       închirieri, concesiuni, disciplină contractuală  20 voturi “pentru”. 
 

 
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice 

pentru închirierea unor culoarelor de înot din cadrul Complexului Sportiv „Michael Klein” Hunedoara 
- Bazinul de înot, în vederea desfăşurării unor activităŃi de iniŃiere, precum şi a bazinului mic în 
vederea desfăşurării activităŃii de gimnastică aerobică acvatică, este următoarea: 

                     -  Ovidiu Marius Hada – primar  - preşedinte; 
                     -  DănuŃ Colesniuc – director Complex Sportiv „ Michael Klein” - membru; 
                     -  Mircea Marcel Bîndea  – director economic - membru; 

    -  Leştaru Daniela – şef Birou Impozite şi Taxe Locale, Persoane juridice, concesiuni, 
           închirieri, disciplină contractuală - membru; 

                      -  Poenar Adina – consilier juridic Biroul Impozite şi Taxe Locale, Persoane juridice,   
                                                   concesiuni, închirieri, disciplină contractuală - membru.  
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea unor culoarelor de 
înot din cadrul Complexului Sportiv „Michael Klein” Hunedoara - Bazinul de înot, în vederea 
desfăşurării unor activităŃi de iniŃiere, precum şi a bazinului mic în vederea desfăşurării activităŃii de 
gimnastică aerobică acvatică, a constatat următoarele: 
-  Dan Nicolae Robert – viceprimar 20 voturi “pentru”; 
-  Ienciu Maria Diana – inspector de specialitate Complex Sportiv “Michael Klein” 20 voturi“pentru”;                                                                        
-  Popa Anişoara – şef Serviciu Buget, FinanŃe, Contabilitate 20 voturi “pentru”; 
-  Ion Maria – inspector principal Biroul Impozite şi taxe persoane juridice, închirieri, concesiuni,  

                    disciplină contractuală  20 voturi “pentru”; 
-  Toma Anamaria – consilier juridic Serviciului administraŃie publică locală, juridic, contencios,                

                               autoritate tutelară şi elaborare documente consiliu local 20 voturi “pentru”.  
                            

În urma acestor rezultate, membrii de rezervă ai comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea unor culoarelor de înot din cadrul Complexului 
Sportiv „Michael Klein” Hunedoara - Bazinul de înot, în vederea desfăşurării unor activităŃi de 
iniŃiere, precum şi a bazinului mic în vederea desfăşurării activităŃii de gimnastică aerobică acvatică, 
sunt următorii: 
-  Dan Nicolae Robert – viceprimar - preşedinte de rezervă;  
-  Ienciu Maria Diana – inspector de specialitate Complex Sportiv “Michael Klein” - membru rezervă;   
-  Popa Anişoara – şef Serviciu Buget, FinanŃe, Contabilitate - membru rezervă;   
-  Ion Maria – inspector principal Biroul Impozite şi taxe persoane juridice, închirieri, concesiuni,  

                    disciplină contractuală  - membru rezervă;   
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-  Toma Anamaria – consilier juridic Serviciului administraŃie publică locală, juridic, contencios,                
                               autoritate tutelară şi elaborare documente consiliu local - membru rezervă.   

Art. 5-8  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.40/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate . 
 
 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii în folosinŃă gratuită a unor 
culoare de înot din cadrul Complexului Sportiv „Michael Klein” Hunedoara – Bazinul de Înot, în 
favoarea Clubului Sportiv Şcolar Hunedoara, pentru desfăşurarea unor activităŃi de performanŃă. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Vreau să întreb care Ligă a pensionarilor?”  

 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „La următorul punct, după acesta.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Noi suntem la punctul 11, nu am ajuns încă acolo.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. 1-3  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.41/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate . 

 
 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind  atribuirea în folosinŃă gratuită, pe termen 
limitat, a spaŃiului  în suprafaŃă de 36 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. Constantin Brâncuşi, 
bl. X2, etaj 3, cam.4,  în favoarea Ligii Pensionarilor Hunedoreni. 

             -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Sunt pensionarii care sunt lăsaŃi să se adune în clădirea aceea fantomă de pe 

Bulevardul Corvin.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Aş avea şi eu o întrebare. Câte Ligi a pensionarilor sunt în municipiul Hunedoara?”  
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „AscultaŃi-mă, aici, dacă vă aduceŃi bine aminte, este vechea problemă pe care am 

avut-o cu gaşca lui nu ştiu care, gaşca lui celălalt, cu clădiri, cu nu ştiu ce, pensionarii aceştia s-au 
certat cu cei de la Deva şi au făcut o Ligă a lor, a Hunedorenilor, după cum vedeŃi nu este Liga 
pensionarilor a judeŃului Hunedoara, a Hunedorenilor, respectiv a celor de aici. Aceşti pensionari 
sunt domnul Tălăban, domnul Rădoane, mai sunt câŃiva, cei care se adună la domnul Arion în 
clădirea acea de unde domnul consilier Munteanu zicea că le-a dat bilete.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „36 de metri pătraŃi. Cred că vorbiŃi de altă ligă.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „PoftiŃi?” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Trebuie să fie vorba despre altă ligă, pentru că acolo sunt mulŃi şi nu le ajungeau 36 

de metri pătraŃi, deci probabil sunt alŃii. Dreptul la asociere la pensionari este ......” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnule consilier, aceşti pensionari care au făcut sunt aceia care se adună acolo la 

domnul Arion în clădire.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Nu deranjează pe nimeni.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Am înŃeles.” 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
 „Nu face obiectul discuŃiei.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „La ce făcea obiectul discuŃei domnule consilier Farcaş?” 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
 „La acordarea unui sediu unei Ligi a pensionarilor. Nu ştiu de ce întotdeauna ajungeŃi 

în altă direcŃie şi pe alte străzi.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Vă spun eu. VreŃi să vă spun?” 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
 „Vă spun eu, din obişnuinŃă.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „HaideŃi să vă spun de ce. Pentru că aceşti pensionari, eu am vrut să clarific, doamna 

consilier Aldea a întrebat de ce sunt două ligi sau câte sunt, şi eu v-am explicat. Sunt ....” 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
 „Dânsa este ridicătorul la fileu, dumneavoastră sunteŃi trăgătorul. łintiŃi pe o altă 

direcŃie, asta este problema.” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Sunt ridicătorul ,auzi!”  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Vă simŃiŃi oare cu musca pe căciulă domnule consilier Farcaş? Dacă nu spuneaŃi 

ceva, nici nu ştiam că sunteŃi în sală!” 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
 „Nici măcar nu port căciulă!” 
 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „DaŃi-mi voie vă rog. Pe onoarea mea că nu am avut nimic cu dumneavoastră. Vă 

simŃiŃi vinovat? Serios, puteŃi să-mi răspundeŃi? Dacă v-am jignit, vă rog să mă iertaŃi.” 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
 „Nu m-aŃi jignit cu nimic.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Am înŃeles. AŃi vrut doar să ştim că sunteŃi în sală. Am înŃeles. Vă mulŃumesc.” 
 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

                     Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.42/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
Dl. Horvath Zoltan:  
 „Data viitoare o să vin cu portavoce.” 
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La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a unui 
spaŃiu în suprafaŃă utilă de 76,50 mp, clădire staŃie pompe II, situată în  Municipiului Hunedoara, str. 
Severin, nr.1 aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 

 
 
 În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
  
Dl. Gyorfi Jeno:  
 „Nu a fost preŃul trecut pentru închiriere. Noi am trecut 5 lei pe lună suma minimă de 

la care pleacă licitaŃia.” 
 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „Este în hotărâre.” 
 
Dna. Leştaru Daniela:  
 „3 lei, este zona D.” 
 
Dl. Gyorfi Jeno:  
 „Şi satele aparŃinătoare, şi Severin sat aparŃinător, atunci am pus 5 lei, 380 de lei pe 

lună, este o propunere, nu este amendament.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Dar nu se poate.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „E stabilită prin hotărârea cu impozitele şi taxele.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu putem să trecem peste acea hotărâre în care s-au stabilit taxele şi impozitele.” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
 „Când am aprobat-o?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Pe zonele corespunzătoare municipiului Hunedoara este o anumită sumă pe metru 

pătrat.” 
 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Gyorfi Jeno:  
 „În sensul în care domnul care vrea să închirieze vrea putere pe curent, deci aşa am 

înŃeles, şi poate curentul pe care îl vrea, şi care Primăria este obligată sau cine este obligată să îl 
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lege la o putere, fiindcă vrea să-şi facă construcŃii metalice, poate va costa mai mult ca şi 
închirierea prevăzută.” 
 

Dna. Leştaru Daniela:  
 „În cerere nu scrie.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Dar dumneavoastră de unde ştiŃi că vrea putere?” 
 
Dl. Gyorfi Jeno:  
 „Aşa am auzit.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Păi n-am înŃeles, de ce să-i tragă Primăria curent?” 
 
Dl. Gyorfi Jeno:  
 „A fost aici domnul director economic şi aşa a înŃeles că a cerut putere pentru 

construcŃii metalice.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „ŞtiŃi ceva domnule director Demeter? Şi mai este o întrebare, colega mea are 

dreptate, dânsul poate să vrea, puteŃi dumneavoastră să mergeŃi la licitaŃie să luaŃi dumneavoastră.” 
 
 Dl. Demeter Ladislau:  
 „Acea clădire a fost o staŃie de pompe a R.A.I.L.-ului sau a Apa Prod-ului, care nu  

mai este funcŃională, s-a dezafectat, am vândut tot ce a fost acolo metal şi aşa, este o clădire de 
sine stătătoare care acum, după discuŃii, a fost alimentată cu energie la o putere pentru pompele 
respective, altceva nu ştiu.” 
 

Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Ce putere? Pentru că sunt trei contoare acolo.” 
 
Dl. Demeter Ladislau:  
 „Au fost trei contoare, tot timpul R.E.N.E.L.-ul ne-a somat să vedem ce facem cu 

clădirea, pentru că ei nu pot să rămână cu puterea instalată acolo, noi am zis să scoatem acuma la 
licitaŃie să stabilim odată ce se va face acolo, şi după aceea omul care vine să-şi rezolve 
problemele.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Va plăti puterea instalată pe care o consumă.” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
 „Desigur, el plăteşte separat.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Dar staŃi puŃin, vis-a-vis de contractul cu Electrica, cine îl face?” 

 
Dl. Demeter Ilie:  
 „El trebuie să-l facă.” 
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Dl. Demeter Ladislau:  
 „Deci deocamdată este clădirea noastră. Dacă vine şi va licita, şi dacă vine un chiriaş, 

probabil că va trebui să-l facem noi.” 
 
Dl. Horvath Zoltan:  
 „Pe baza contractului de închiriere se poate încheia contract cu E.N.E.L-ul.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Sunt acolo un rând de case particulare care au 220. Acuma dacă acel om se 

conectează la acea reŃea de 220, întrebarea mea este, eu nu mă pricep, eu sunt medic de profesie, 
dar dacă va avea nevoie de o putere mai mare, ce fac oamenii din jur?” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu-l conectează dacă nu o plăteşte, iar noi îi închiriem clădirea aşa cum este, oricui, 

şi dumneavoastră dacă vreŃi să vă faceŃi cabinet.” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnilor consilieri, nu vorbiŃi peste masă. Am strigat de două ori, a strigat şi domnul 

preşedinte. Noi nu suntem obligaŃi să-i băgăm curent acolo acelui om, oricare ar fi cel care 
închiriază.” 

 
Dl. Gyorfi Jeno:  
 „Am înŃeles. Aşa s-a zvonit aici că, probabil, pentru construcŃiile metalice nu poŃi să 

faci cu 220, îŃi trebuie 380.” 
 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

 
Dl. Horvath Zoltan:  
 „Depune o cerere la E.N.E.L., E.N.E.L.-ul face o verificare a reŃelei, şi dacă reŃeaua 

nu merge, taxă de instalare pentru modificarea reŃelei.” 
 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Am şi eu o întrebare. Din câte ştim noi, acea zonă nu este în zona industrială, şi 

domnul Dragotă dacă este aici, dar nu este, vroiam să-l întreb dacă este compatibilă cu zona de 
locuinŃe activitatea pe care o cere dânsul.” 
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Dl. Neam Ńiu Ioan:  
 „Aceasta este altă problemă, e clar.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Eu aş vrea să luăm în discuŃie un aspect care într-adevăr depinde de noi, nu cu 

E.N.E.L-ul şi alte chestii din acestea, care oricum sunt treaba celui care închiriază să-şi rezolve 
problema, dacă şi-o rezolvă bine, dacă nu e treaba lui, nu e treaba noastră în această şedinŃă, eu 
aş vrea să fac o propunere, un amendament, dacă colegii vor fi de acord o.k., dacă nu iar e foarte 
bine, Ńinând cont de faptul că avem mai multe situaŃii în oraş unde există clădiri construite 
proprietate pe terenul Primăriei şi le facem contracte pe un an, consider că 5 ani este o perioadă 
mult prea mare, au apărut aici o mulŃime de probleme care se pune în discuŃie, eu zic ca să fim de 
acord cu 1 an, şi vom vedea dacă omul poate să-şi rezolve problemele, şi după aceea îi prelungim 
contractul. Aş propune, pentru început, să-i dăm 1 an, şi atunci evităm toate problemele pe care noi 
le-am discutat aici. Dacă şi le rezolvă e o.k., dacă nu omul renunŃă la contract că nu are obligaŃia 
să-l Ńină 5 ani, şi noi îl licităm mai departe la un alt potenŃial solicitant. Deci notaŃi ca amendament.” 

 
Dna. Leştaru Daniela:  
 „Numai puŃin, vreau să vă spun câteva cuvinte. Această firmă are în chirie deja o altă 

clădire, deci cele două clădiri, staŃia aceasta de pompe şi cea pe care dânsul o are deja în chirie au 
fost ale Apa Prod-ului. Noi le-am preluat, dânsul deja merge pe chirie pe cealaltă clădire, şi acuma, 
această clădire, staŃia aceasta de pompe este, de fapt, dezafectată, fură toŃi, dânsul o mai păzeşte 
cu paznicul de acolo cât de cât, şi şi-a manifestat dorinŃa ca să o închirieze şi pe aceasta. Noi am 
zis că este un venit la bugetul local, se poate licita, nu neapărat....” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Amendamentul mea făcea.....” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Singura întrebare pe care aş avea-o eu, eu sunt de acord cu 1 an, vreau să vă zic, 

întrebarea mea este dacă cineva face vreo investiŃie pe 1 an de zile. Eu nu cred că o să facă. 
Clădirea va dispărea.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Dacă în nota de fundamentare sau în raport apărea solicitarea fiindcă doreşte să 

facă investiŃii, probabil că nu solicita închiriere, solicita concesiune ca toată lumea....” 
 
Dna. Leştaru Daniela:  
 „Nu se mai poate face concesiune.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu mai poate să facă concesiune.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Şi-atunci probabil că luăm şi noi în calcul acest lucru, eu propun să-i dăm pe 1 an. 

Dacă vrea să facă investiŃii, tot noi îi aprobăm şi mai mult, nu este problemă, dar să vedem scris 
chestia aceasta.” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
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Dna. Leştaru Daniela:  
 „Eu aşa am înŃeles de la domnul Dragotă când am vorbit, că nu mai poate merge pe 

cocesiune că s-a modificat ceva la lege.” 
 

Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Prefectura nu mai aprobă trecerea din domeniul public în domeniul privat.” 
 
Dna. Leştaru Daniela:  
 „Exact, eu aşa am înŃeles.”  
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Ceea ce spune domnul Dragotă este o aberaŃie, ca multe altele.” 
 
 
Se supune la vot amendamentul domnului consilier Munteanu Gigi. 
 
 
Pentru : Chiş Şerban Ana Aurelia, HepuŃ Teodor, Munteanu Gigi, Gyorfi Jeno, Farcaş 
              Ladislau, Culcea Tudorel, Şoş Iosif, Zuberecz Richard, Apostolescu Dan, 
              Cazan Florin, Horvath Zoltan. 
Ab Ńineri : Dan Nicolae Robert, Demeter Ilie, Vasilescu Tatiana, Drăgoescu Mihai,  

NeamŃiu Ioan, GoghiŃă Daniel, Fărcaş Bianca, BobouŃanu Dan, Aldea Ana 
Maria.  

 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Cea mai rămas din marea alianŃă!” 
 
 
Amendamentul nu a fost adoptat. 

 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 14 voturi  ”pentru” ( Dan Nicolae Robert, Horvath Zoltan, 

Vasilescu Tatiana, Şoş Iosif, Demeter Ilie, HepuŃ Teodor, GoghiŃă Daniel, Fărcaş Bianca, NeamŃiu 
Ioan, Drăgoescu Mihai, Farcaş Ladislau, Aldea Ana Maria, BobouŃanu Dan şi Zuberecz Richard ) şi 
6  ”abŃineri” ( Munteanu Gigi, Culcea Tudorel, Gyorfi Jeno, Apostolescu Dan, Cazan Florin şi Chiş 
Şerban Ana Aurelia). 

Art.1 se aprobă cu 15 voturi ”pentru” ( Dan Nicolae Robert, Horvath Zoltan, Vasilescu 
Tatiana, Şoş Iosif, Demeter Ilie, HepuŃ Teodor, GoghiŃă Daniel, Fărcaş Bianca, NeamŃiu Ioan, 
Drăgoescu Mihai, Farcaş Ladislau, Aldea Ana Maria, BobouŃanu Dan, Zuberecz Richard şi Gyorfi 
Jeno ) şi 5 ”abŃineri” (Cazan Florin, Chiş Şerban Ana Aurelia, Munteanu Gigi, Farcaş Ladislau şi 
Culcea Tudorel). 

Art.2 se aprobă cu 16 voturi ”pentru” ( Dan Nicolae Robert, Horvath Zoltan, Vasilescu 
Tatiana, Şoş Iosif, Demeter Ilie, HepuŃ Teodor, GoghiŃă Daniel, Fărcaş Bianca, NeamŃiu Ioan, 
Drăgoescu Mihai, Farcaş Ladislau, Aldea Ana Maria, BobouŃanu Dan, Zuberecz Richard, Gyorfi 
Jeno şi Cazan Florin) şi 4 ”abŃineri” ( Chiş Şerban Ana Aurelia, Munteanu Gigi, Farcaş Ladislau şi 
Culcea Tudorel). 
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Art.3 se aprobă cu 16 voturi ”pentru” ( Dan Nicolae Robert, Horvath Zoltan, Vasilescu 
Tatiana, Şoş Iosif, Demeter Ilie, HepuŃ Teodor, GoghiŃă Daniel, Fărcaş Bianca, NeamŃiu Ioan, 
Drăgoescu Mihai, Farcaş Ladislau, Aldea Ana Maria, BobouŃanu Dan, Zuberecz Richard, Gyorfi 
Jeno şi Cazan Florin) şi 4 ”abŃineri” ( Chiş Şerban Ana Aurelia, Munteanu Gigi, Farcaş Ladislau şi 
Culcea Tudorel). 

Art.4 se aprobă cu 16 voturi ”pentru” ( Dan Nicolae Robert, Horvath Zoltan, Vasilescu 
Tatiana, Şoş Iosif, Demeter Ilie, HepuŃ Teodor, GoghiŃă Daniel, Fărcaş Bianca, NeamŃiu Ioan, 
Drăgoescu Mihai, Farcaş Ladislau, Aldea Ana Maria, BobouŃanu Dan, Zuberecz Richard, Gyorfi 
Jeno şi Cazan Florin) şi 4 ”abŃineri” ( Chiş Şerban Ana Aurelia, Munteanu Gigi, Farcaş Ladislau şi 
Culcea Tudorel). 

 
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal 

de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

 
1. Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
2. Fărcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 
 
           Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 

organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice pentru închirierierea unui spaŃiu în suprafaŃă utilă de 76,50 
mp, clădire staŃie pompe II, situată în  Municipiului Hunedoara, str. Severin, nr.1 aflat în domeniul 
public al municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 

                 -    Hada Ovidiu Marius – primar - preşedinte 20 voturi “pentru”;                     
                 -    Bîndea Mircea-Marcel   – director economic – membru 20 voturi “pentru”; 
                 -   Leştaru Daniela-Carmen - şef Birou impozite şi taxe locale, persoane fizice – membru 20  
 voturi “pentru”; 
                 -   Gherghina Horia – inspector specialitate B.U.A.T.D.C. – membru 20 voturi “pentru”; 
                 -   Poenar Adina – consilier juridic Biroul impozite şi taxe locale, persoane juridice, concesiuni,

       închirieri, disciplină contractuală – membru 20 voturi “pentru”. 
 
 
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei 

publice pentru închirierea terenului menŃionat mai sus, este următoarea: 
 
            -  Hada Ovidiu Marius – primar - preşedinte;                     
            -   Bîndea Mircea-Marcel   – director economic – membru; 
            -   Leştaru Daniela-Carmen - Şef Birou impozite şi taxe locale, persoane fizice – membru; 
           -    Gherghina Horia – inspector specialitate B.U.A.T.D.C. – membru; 
           -    Poenar Adina – consilier juridic Biroul impozite şi taxe locale, persoane juridice, 
               concesiuni, închirieri, disciplină contractuală – membru.  
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Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea terenului menŃionat 
mai sus, a constatat următoarele: 

 
  - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte de rezervă 20 voturi “pentru”; 
  - Popa Aurelia- Anişoara – şef Serviciu Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru rezervă 20 voturi 

“pentru”; 
          - Haranguş Angela – consilier superior Biroul impozite şi taxe locale, persoane juridice, concesiuni, 
                                  închirieri, disciplină contractuală – membru rezervă 20 voturi “pentru”; 

 - Muntean Ioan – consilier superior B. U.A. T. D. C. – membru de rezervă 20 voturi “pentru”; 
 - Toma Anamaria – consilier juridic, Serviciul AdministraŃie publică locală, juridic, contencios 

membru rezervă 20 voturi “pentru”. 
 

În urma acestor rezultate, membrii de rezerv ă ai comisiei  în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea terenului menŃionat mai sus, sunt următorii: 

 
      - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte de rezervă; 
     -  Popa Aurelia - Anişoara  – şef Serviciu Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru rezervă;  
     -  Haranguş Angela – consilier superior Biroul impozite şi taxe locale, persoane juridice,  
                                   concesiuni, închirieri, disciplină contractuală – membru rezervă; 
    -   Muntean Ioan – consilier superior B. U.A. T. D. C. - membru de rezervă;  
    -   Toma Anamaria – consilier juridic, Serviciul AdministraŃie publică locală, juridic, contencios -   
                                      membru rezervă. 

Art. 6-9  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.43/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate . 

 
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind modificarea art. 4 din Hotărârea Consiliului 
Local nr. 169/2010 privind aprobarea studiului de fezabilitate  şi a indicatorilor tehnico-economici 
pentru obiectivul de investiŃie „Reabilitarea sitului industrial Hunedoara şi pregătirea sa pentru noi 
activităŃi”, aprobarea proiectului „Reabilitarea sitului industrial Hunedoara şi pregătirea sa pentru noi 
activităŃi” precum şi a cheltuielilor aferente acestuia, cu modificările şi completările ulterioare. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Aş vrea să ştiu cum arăta vechiul articol 4. Pentru că noi modificăm un articol, şi cât 

reprezintă cheltuielile eligibile din bugetul estimat.” 
 
Dna. Bucur Mariana Lilica:  
 „Noi am primit o adresă de la Ministerul Dezvoltării, suntem în evaluare cu proiectul, şi 

când am depus proiectul în anul 2010 nu erau anumite instrucŃiuni date la timpul acela, iar acuma 
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dotările P.S.I. sunt cheltuieli neeligibile, şi sunt 6.324 de lei, şi cei de la Minister au spus că trebuie 
să schimbăm hotărârea.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „MulŃumesc.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.44/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind aprobarea reorganizării reŃelei şcolare a 
Municipiului Hunedoara, pentru anul şcolar 2012-2013. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Şcoala primară din Hăşdat mai există? Şcoala generală nr. 10 nu o văd pe această 

listă, Şcoala generală nr. 12...” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Dacă citiŃi nota de fundamentare, noi am primit această adresă de la Inspectorat.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Ştiu, am citit, am citit.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Domnule primar, dumneavoastră nu aŃi primit adresă, dumneavoastră aŃi făcut 

adresă către Inspectorat, iar Inspectoratul va răspuns, conform adresei pe care aŃi trimis-o, şi care 
s-a hotărât în şedinŃa lor, s-au făcut două proiecte sau trei de hotărâre.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Eu vorbesc de reŃeaua şcolară.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Da, dar asta se presupune, şi asta era de fapt întrebarea mea, se presupune că 

Primăria a trimis, pentru că răspunsul Inspectoratului, dacă-mi aduc bine aminte, scria: conform 
adresei trimise de dumneavoastră, Inspectoratul, în şedinŃa din, a hotărât cutare, şi sunt date trei 
proiecte.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Dar noi nu am trimis nicio adresă.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „ReŃeaua şcolară a unităŃilor de învăŃământ se organizează prin autorităŃile 

administraŃiei publice locale cu avizul Inspectoratului. Asta ce înseamnă, am scos anumite şcoli din 
reŃeaua de care vorbim?” 

 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

 
Dna. Fărcaş Bianca:  
 „În şedinŃa Inspectoratului, la punctul trei, este aşa: hotărăşte centrul de pedagogie 

curativă Hunedoara îşi păstrează actuala denumire, deoarece face parte din categoria de 
învăŃământ alternativ.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Dar aşa a fost întotdeauna.” 
 
Dl. Bîndea Marcel Mircea:  
 „ÎnvăŃământul special aparŃine de Consiliul JudeŃean.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Şcoala generală nr. 10. Denumirea unităŃii fără pesonalitate juridică arondată, şi să 

nu spuneŃi că rămâne Răcăştia, Hăşdat şi Generală 10 comasate şi nu pot să apară aici scrise, sau 
12-le, sau 11-le.” 

 
Dna. Toma Ana Maria:  
 „Sunt comasate şi au primit un alt număr, ca şi unitate de învăŃământ. HaideŃi să vă 

dau un exemplu. Dacă-mi daŃi voie domnule primar să-i explic domnului consilier. HaideŃi să luăm o 
hotărâre pe care dumneavoastră aŃi aprobat-o cu ceva timp în urmă, de exemplu în hotărârea 146 
sau 135, care se leagă de hotărârea 14, spune aşa: ia act de propunerea Consiliului de 
administraŃie al Inspectoratului şcolar al judeŃului Hunedoara din data de 21 privind reorganizarea 
unor unităŃi de învăŃământ de pe raza administrativ-teritorială a Municipiului Hunedoara începând cu 
anul şcolar 2010-2011, şi stabileşte locaŃiile în care acestea vor funcŃiona, după cum urmează: 
Şcoala generală nr.1, Şcoala generală Pestiş, doar învăŃământul gimnazial, clasele 5-8, se unifică 
cu Şcoala generală nr.6 din Hunedoara, locaŃia în care va funcŃiona fiind imobilul Şcolii generale 
nr.6. Asta ce înseamnă, că pe Şcoala generală nr.1, dacă ar funcŃiona, ar scrie Şcoala generală 
nr.6, pe Şcoala generală Pestiş nu mai scrie şcoala generală Pestiş, scrie Şcoala generală nr.6 
Hunedoara, iar Şcoala generală nr.6 îşi păstraeză şi locaŃia şi tot ce este acolo. Comasarea ce a 
însemnat? Au fost arondate mai multe şcoli care şi-au păstrat locaŃiile. Şcoala nr.1 este singura 
care s-a desfiinŃat.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „La unele şcoli li s-au schimbat numele, dar şi-au păstrat locaŃia, atât.” 
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Dna. Toma Ana Maria:  
 „De exemplu, mai este iarăşi o altă situaŃie de genul, uitaŃi, Şcoala generală nr.9 sa 

comasat în anul 2010 cu Şcoala generală nr.10 şi Şcoala generală nr.12. Deci pe fost Şcoala 
generală nr. 10 nu mai scrie Şcoala 10, scrie Şcoala generală nr.9 Hunedoara, şi pe Şcoala 
generală nr.12 la fel. De aceea ele nu se regăsesc ca şi entităŃi de sine stătătoare în această reŃea 
pentru că...” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „....au fost modificate în anii trecuŃi.” 

 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
 „Eu am o întrebare tot legată de reŃeaua şcolară. Ce se întâmplă cu clădirea Şcolii 

generale nr.1, şi dacă are Primăria în obiectiv înfiinŃarea de creşe de zi sau/şi săptămânale? Pentru 
că situaŃia părinŃilor, mămicilor care merg la servici şi nu au unde să-şi lase copii, în municipiul 
Hunedoara, este de-a dreptul dramatică.”   

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Pot să vă răspund? Deci, după cum ştiŃi, de câŃiva ani noi avem câteva proiecte, 

domnul Nimu nu este aici dar este domnul Demeter, avem câteva proiecte pentru grădiniŃe cărora 
actuala guvernare nu ne-a dat fondurile. Degeaba râdeŃi domnule consilier Munteanu, pentru că 
mandatul nostru a fost pe guvernarea actuală, da?” 

 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
 „RăspudeŃi-mi mie la întrebare.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „S-au anulat fondurile pentru aceste grădiniŃe. De asemenea, pentru ca o şcoală să 

fie transformată în grădiniŃă, unde trebuie să aibă grupurile sanitare modificate, cantină, toată 
locaŃia trebuie modificată, cu eventuale paturi dacă sunt grădiniŃe, actualmente nu avem bani. S-au 
făcut în continuare cereri, avem şi scrise, şi verbale, către Guvern să ne aloce fonduri. Dar vă 
promit eu, că dacă nu anul acesta, la anul se va face ceva cu acea şcoală, o să aducem fonduri. 
Actualmente nu avem bani să facem nicio modificare înăuntru.” 

 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
 „Eu v-am întrebat dacă aveŃi în perspectivă.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „În perspectivă avem.” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
 „În acest sens, v-aŃi gândit la ceva?” 

 
Dl. Şoş Iosif:  
 „Şcoală sportivă.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „După cum ştiŃi, Inspectoratul şcolar a restructurat acea şcoală, iar ca să o modificăm 

în grădiniŃă trebuie să facem investiŃii substanŃiale. Dar cam cât credeŃi dumneavoastră, pentru că 
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eu deloc nu mă pricep la ce faceŃi dumneavoastră, cam cât credeŃi dumneavoastră că s-ar investi 
să se modifice clădirea aceea?” 

 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
 „În clădirea aceea există nişte circuite separate. Circuitele există, clădirea există, 

sălile de clasă există, singura problemă care ar fi, ar fi o sală de mese.” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Doamna doctor, o întrebare punctuală. Cât credeŃi dumneavoastră, cu ce sumă 

credeŃi dumneavoastră  că o clădire poate să fie reabilitată şi transformată în grădiniŃă?” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
 „40-60 % din valoarea clădirii.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Din nou, cât credeŃi?” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
 „Păi nu mă pricep.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Păi tocmai, eu asta vreau să vă spun că numai la reamenajarea unui liceu trebuie de 

la 1 milion de euro în sus. Deci pentru proiectele pe care noi le-am făcut pentru fonduri europene, 
au fost de la 1 milion 200 de mii de euro în sus. Eu sunt convins că transformarea acelei clădiri din 
şcoală în eventuale grădiniŃe pe mai multe grupe....” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Va fi benefică, pentru că mai bine decât să construieşti una nouă mai bine.....” 
 
Dl. Bîndea Marcel Mircea:  
 „Sub 2 milioane de euro nu ai cum.” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
 „Nu sunt cuprinse pe fonduri europene? Nu pot fi accesate fonduri?” 

 
Dl. Bîndea Marcel Mircea:  
 „Pe învăŃământ nu sunt fonduri europene.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu există axă deschisă, dar credeŃi-ne, noi încă sperăm. Dacă vă aduceŃi aminte, 

lângă Şcoala 6 municipiul Hunedoara a intrat într-un parteneriat cu Ministerul ÎnvăŃământului, noi le-
am dat un teren, ei trebuia să ne dea bani să construim acele grădiniŃe, ei au considerat că nu 
trebuie să le construim noi. Încă aşteptăm să ne dea banii.” 

 
Dl. Bîndea Marcel Mircea:  
 „Sunt Hotărâri de guvern pentru care nu s-au dat banii. Lucări executate.” 
 
 
 



28 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Asta nu mai povestim. Firma Glial are de recuperat câteva sute de mii de euro din 

Colegiul Economic Emanuil Gojdu în lucrări efectuate, şi nu le-am plătit pe cele în care Municipiul 
Hunedoara intră în convenŃie directă cu Guvernul.” 

 
Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Vream să întreb totuşi, adresa aceea, sau pe baza căreia Inspectoratul a dat acea 

hotărâre 47 din 23 ianuarie, este această reŃea şcolară propusă care o avem în anexă? Sunt 
modificări faŃă de anul trecut?” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu sunt modificări. Noi am menŃinut aceeaşi propunere făcută de dânşii anul trecut.” 
 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.45/2012 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind constituirea ca parte civilă în dosarul penal 
nr.117/P/2011 al DirecŃiei NaŃionale AnticorupŃie – Serviciul Teritorial Alba Iulia.  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 
 
La acest punct de pe ordinea de zi domnul consilier Dan Nicolae Robert nu votează. 
 
Titlul hotărârii : Pentru : GoghiŃă Daniel, Zuberecz Richard, Şoş Iosif, Chiş Şerban Ana 

Aurelia, Munteanu Gigi, Farcaş Ladislau, Culcea Tudorel, HepuŃ Teodor, BobouŃanu Dan, Demeter 
Ilie şi Horvath Zoltan.  

                         AbŃineri: Apostolescu Dan, NeamŃiu Ioan,VasilescuTatiana, Drăgoescu 
Mihai, Gyorfi Jeno, Fărcaş Bianca, Aldea Ana Maria şi Cazan Florin.  

Hotărârea nu a fost adoptat ă. 
 
 
La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind repartizarea către Partidul Poporului Dan 
Diaconescu  a spaŃiului  situat în  Hunedoara, str. Constantin Brâncuşi,bl.X2, et.3, cam. 11,  jud. 
Hunedoara. 
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                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Demeter Ilie:  
„Avem vreun reprezentant al Partidului Poporului aici?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  

  „Nu cred că are curajul să vină!” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.46/2012 se aprobă în unanimitate. 
  
 
La punctul 18 al ordinii de zi raport privind Complexul Comercial Dunărea aflat în 

componenŃa Serviciului Public AdministraŃia PieŃelor Târgurilor şi Oboarelor din municipiul 
Hunedoara. 

 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnilor şi doamnelor consilieri, vă rog frumos să vă uitaŃi foarte bine peste acest 

raport, este detailat şi…destul de…o decizie…avem aşa de multe pierderi cu acea locaŃie, Dunărea 
încât ne incapacitează…Deci, o avem pe doamna directoare, dânsa poate să vă explice mai mult 
dar…lunar pierdem bani…”       

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „…grevează asupra bugetului...” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…şi nu putem să facem reparaŃiile necesare la cealaltă hală. Dânsa a şi scris aicea 

deci sunt…deci acea piaŃă nu este…”       
 

Dl. Demeter Ilie:  
 „…rentabilă...” 
 
Dna. Fărcaş Bianca:  
„…profitabilă…”  
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…profitabilă…nici măcar rentabilă, să nu mai zicem profitabilă că aicea e chestia…”       

 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…noi am avut reclamaŃii…de câte ori…puteŃi merge şi dumneavoastră…pensionarii 

ne-au reclamat domnule dar cum a-Ńi făcut piaŃă cu 16 trepte acolo…”       
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „…nu se poate face aprovizionarea...” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…nu, prin spate se poate…dar cei care vin la piaŃă, pur şi simplu nu urcă 

treptele…dar avem…şi aici doamna directoare poate să vă spună…avem cetăŃeni din zona 
Dunărea care merg la piaŃa mare la cumpărături, că aşa ne-am obişnuit, toŃi să mergem la piaŃa 
mare. În fine, dacă aveŃi întrebări pentru doamna directoare, este aici, vă rog să procedaŃi în 
consecinŃă.”       
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Deci aşteptăm o concluzie..” 

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Deci, într-o eventuală şedinŃă de consiliu şi acum o să mă consult şi cu…”       

 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Aşteptăm o propunere…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Doamna director, propunerea dumneavoastră ar fi să…”       

 

Dna. Pascaru Amalia:  
„Propunerea mea ar fi ca acolo să se înceteze activitatea.”  

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „E o propunere…” 

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Deci, o să ne consultăm şi cu celelalte departamente…de asemenea închiderea ei 

va implica ceva cheltuieli, pentru că trebuie să o păzim dar…închiderea ei fără…să zic 
închirierea…”       
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „…sau să o facem rentabilă..” 

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Deci, acea clădire rentabilă din punctul de vedere al pieŃei este imposibil pentru că 

nu putem să-i obligăm pe oameni să meargă la piaŃă acolo…”       
 

Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Sunt pensionari care au venit de la piaŃa mare...” 

 

Dl. Şoş Iosif:  
 „AveŃi în piaŃă acei bişniŃari, nu sunt legali oricum degeaba au acte, care îi încurcă pe 

adevăraŃii ...” 
 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  
 „…producători...” 
 
Dl. Şoş Iosif:  
 „… producători, ăia forŃaŃi şi duşi acolo..” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnu…”       

 

Dl. Şoş Iosif:  
 „… uşor de identificat...” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„AscultaŃi-mă, eu nu eram aici, mi s-a zis că în 1989 a fost revoluŃie în Ńară şi de 

atunci nici primăria, nici guvernul nu poate să forŃeze pe cineva să facă ceva…acei comercianŃi la 
care vă referiŃi dumneavoastră, au acte…cine i le dă…?”       
 

Dl. Şoş Iosif:  
 „Dacă mergeŃi pe firul actelor...” 

 

Dl. Dan Nicolae Robert:  
 „Domnule, unii au acte din DâmboviŃa sau de la mama naibii ...” 

 

Dl. Şoş Iosif:  
 „La faŃa locului, sau acolo nu o să găsească în viaŃa lor...” 

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Deci ascultaŃi-mă domnu Şoş, vine şi zice că are trei hectare de pământ care le-a 

închiriat de la moş Crăciun din DâmboviŃa şi are acolo cultură. Noi nu avem fonduri suficiente să 
mergem să verificăm, el poate le ia de la depozit de aicea de lângă…unde a fost Union-ul. Este un 
depozit am înŃeles ?”       
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Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Şoş Iosif:  
 „…şi de Ńigări şi de legume...” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Deci, noi nu suntem investigatori să vedem dacă acela are…noi pur şi simplu…”       

 

Dl. Dan Nicolae Robert:  
 „…ăia cu Ńigări sunt ilegali, vând ilegal cum să-i duci în piaŃă să vândă...” 

 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „La piaŃa Obor, poate este mai mare taxa şi tarifele de închiriere de la Dunărea decât 

la piaŃa Obor..” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
Dna. Pascaru Amalia:  
„Dacă-mi permiteŃi...”  

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Numai puŃin…”       

 
Dna. Pascaru Amalia:  
„…când s-a dat în funcŃiune acea piaŃă tarifele erau la fel ca la piaŃa mare. La început 

a fost ocupată într-o proporŃie mai mare, dar nevenind cumpărători, oamenii au plecat. Mă gândesc 
că dacă aveau vânzări acolo, stăteau...vânzătorii mă refer, producători şi firme…”  

Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „ReduceŃi programul, lăsaŃi sâmbăta şi încă într-o zi...sau vineri şi sâmbătă.” 

 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „…închirierea unui spaŃiu, vedem...” 

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Deci, propunerea e bună domnule consilier, dar atunci o să avem cheltuieli şi cu 

personalul şi cu paza şi tot nu scoatem cheltuielile. Cam aici e problema …”       
 
Dl. Cazan Florin:  
 „Cheltuielile se plătesc  din taxe şi impozite nu au nicio legătură cu piaŃa...piaŃa-i 

piaŃă…” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Ba da…nu-i adevărat…”       
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Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier…”       

 

Dl. Cazan Florin:  
 „…piaŃa nu-i obiectiv comercial…” 

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier…nu-i adevărat...”       

 

Dl. Cazan Florin:  
 „…ba-i adevărat…” 

 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dna. Pascaru Amalia:  
„Î-mi daŃi voie vă rog...Serviciul AdministraŃia PieŃelor este din câte ştiu eu, singurul 

serviciu public integral autofinanŃat…”  

 
Dl. Cazan Florin:  
 „…este prin autofinanŃare…” 
 
Dna. Pascaru Amalia:  
„…celelalte servicii primesc bani…şi salariile se plătesc din fondurile bugetului 

local…”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…deci nu…ascultaŃi-mă…” 

 

Dna. Pascaru Amalia:  
„…noi primim salariile…mă rog…le primim, avem salariile din încasările pe care le 

avem, deci noi din ce încasăm la Obor şi la Dunărea, plătim absolut tot… ”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…dacă dumneavoastră…” 
 
Dna. Pascaru Amalia:  
„…şi 50 la sută din chirii dăm la bugetul local al municipiului Hunedoara.”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…dacă dumneavoastră vreŃi să subvenŃionaŃi acea piaŃă, o Ńinem şi goală dacă vreŃi, 

nu-i nicio problemă, o Ńinem goală…” 
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Dl. Munteanu Gigi:  
„Era ideea să o rentabilizăm dacă vine cu nişte propuneri, sau probabil că….”  

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „…trebuie căutate soluŃii nu neapărat schimbată ...” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„…aşa cum spunea şi domnul profesor poate să...”  

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Deci ascultaŃi-mă, prin simplul fapt, prin simplul fapt că ea nu este rentabilă, 

municipiul Hunedoara subvenŃionează cheltuiala aia, deci ea actualmente este subvenŃionată de 
municipiul Hunedoara…pentru că…” 
 

Dl. Dan Nicolae Robert:  
 „Am o întrebare, e subvenŃionată de municipiu sau e subvenŃionată din activitatea 

serviciului public?” 
 

Dna. Pascaru Amalia:  
„Din activitatea noastră...”  

 
Dl. Dan Nicolae Robert:  
 „MulŃumesc.” 

 
Dna. Pascaru Amalia:  
„… deci noi ce producem...”  

 
Dl. Dan Nicolae Robert:  
 „Vreau să fac şi eu o precizare...şi eu sunt de acord cu rentabilizarea acelei pieŃe şi 

nu sunt deloc de acord cu închiderea, mai ales dacă ne uităm pe cifrele date de către AdministraŃia 
PieŃelor, unde în perioada mai 2006 - decembrie 2011 gradul de ocupare la Dunărea a fost de 
30,56%, iar la piaŃa Obor gradul de ocupare a fost de 50,96%. Deci au fost… ” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Da, dar piaŃa de la Dunărea e mai mare, procentajul…” 

 

 
Dl. Dan Nicolae Robert:  
 „Am înŃeles, deci piaŃa Obor a fost ocupată jumătate iar piaŃa de la Dunărea a fost 

ocupată un sfert.” 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „…şi uitaŃi-vă şi la cheltuielile de la Obor care sunt de 1.090.000, la Dunărea sunt de 

174.000 ...” 
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Dna. Pascaru Amalia:  
„Da...”  

 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „…cheltuieli administrate cu exploatarea şi întreŃinerea...” 

 
Dna. Pascaru Amalia:  
„De exemplu…avem cheltuieli cu biletele, biletele pe taxă forfetară costă o anumită 

sumă...noi nu am pus şi acele cheltuieli la piaŃa Dunărea, spre exemplu biletele…să zicem au 
costat 1000 de lei, deci nu fiecare cea mai mică cheltuială am pus-o pentru…pentru piaŃa 
Dunărea…”  

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Oricum cheltuielile de întreŃinere la piaŃa Dunărea sunt mult mai mici decât la piaŃa 

Obor, asta este clar…” 
 

Dna. Pascaru Amalia:  
„Da...dar este şi...”  

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Bănuiesc că şi veniturile sunt mai mari la piaŃa Obor decât la Dunărea...” 

 
Dl. Dan Nicolae Robert:  
 „Eu nu cred că merge mai bine piaŃa Obor decât piaŃa Dunărea…” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Dan Nicolae Robert:  
 „Doamna Amalia, care-i propunerea dumneavoastră, să închidem piaŃa?” 
 
Dna. Pascaru Amalia:  
„Nu...poate fi închiriată…dată spre închiriere…”  

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  
 „Domnule preşedinte...” 

 
Dl. Horvath Zoltan:  
 „Da poftiŃi...poftiŃi…” 

 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  
 „Domnule la Dunărea este un lucru care nu sa rezolvat, complexul Dunărea, fostul 

complex Dunărea a cui este...?” 
 



36 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Sunt proprietari…” 
 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  
 „Aia e problema pentru că, complexul Dunărea a rămas şi îşi desfăşoară activitatea 

acolo...şi mulŃi cu aprozarele de exemplu, toate acolo sunt, în complexul Dunărea, apoi, nu ştiu 
DirecŃia PieŃelor dacă are posibilitatea să direcŃioneze de la Obor…spre Dunărea?” 
 

Dna. Pascaru Amalia:  
„Deci…şi dacă în piaŃa Obor se întâmplă vara să nu fie locuri într-un anumit sector, le 

spunem…mergeŃi la piaŃa Dunărea…nu poŃi…”  

 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  
 „...dar până nu rezolvăm problema cu fostul complex Dunărea…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dar ce să rezolvi problema domnu…sunt proprietari…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Dan Nicolae Robert:  
 „Domnule consilier…” 
 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  
 „Da domnule ...” 

 
Dl. Dan Nicolae Robert:  
 „…se pot găsi alte soluŃii…” 
 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Neam Ńiu Ioan:  
 „…în vechiul complex Dunărea tot primăria i-a făcut proprietari ...” 
 
Dl. Dan Nicolae Robert:  
 „…păi tot…” 
 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  
 „…păi şi atunci ... ?” 
 
Dl. Dan Nicolae Robert:  
 „…dreptul la proprietate este garantat prin ConstituŃie…” 
 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  
 „…aşa e ... ” 
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Dl. Munteanu Gigi:  
„…deci trebuie să tragem o concluzie la raportul ăsta...sau…”  

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu…noi v-am prezentat situaŃia domnilor consilieri…” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Ok…atunci dacă-mi permiteŃi domnule primar, nu ar fi să facem o propunere ca un 

termen să…ca serviciul de specialitate să vină cu nişte propuneri de rentabilizare…”  

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„O să facem…” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„…30, 60, 90 de zile, aşa cum au venit cu raportul astăzi să vină cu nişte propuneri de 

rentabilizare, o mai punem o dată în discuŃie şi pe urmă îi găsim soluŃii…”  

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Deci… domnilor consilieri, în situaŃia actuală, deci în situaŃia actuală…să zicem că 

astăzi a-Ńi fi decis să o închidem. Deci nu vorbim, dar să zicem…noi tot am fi avut cheltuieli cu paza 
acelei clădiri, deci cel puŃin trei schimburi, cel puŃin o mie de euro…numai puŃin, cel puŃin o mie de 
euro pe lună am avea cu cheltuieli. În eventualitatea în care…să zicem, am găsi Kaufland-ul să se 
mute, sau Plus-ul, sau oricare altă firmă să preia toată clădirea, nu numai că am economisi 
pierderile şi eventualele cheltuieli cu paza…am mai primi şi ceva bani. Deci în sensul acesta ar 
trebui să…piaŃa, primăria, noi, să găsim soluŃii…dumneavoastră…deci ar fi o idee ca acele 
cheltuieli pe care le avem astăzi, să nu le mai avem…” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Ar fi un mare câştig dacă nu am mai avea măcar cheltuieli…”  

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Sunt de acord…” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„…ar fi un mare câştig. Asta era ideea da, pentru că dacă o închidem oricum 

generează costuri şi atunci vom vedea ca propunerile care vin din partea dânşilor să fie la 
reducerile de energie electrică, de consumuri, la… eventual căldură, să vină cu nişte propuneri…”  

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Mai este o problemă cu care ne confruntăm… acea clădire a fost făcută de o vreme, 

deja necesită…plouă prin acoperiş…a fost făcută de nişte…” 
 
Dna Aldea Ana Maria:  
„Cine…?” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…dar nu a fost făcută pe mandatul nostru, dumneavoastră ştiŃi…noi am preluat-o…o 

problemă…” 
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Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…noi am preluat acea clădire aşa cum este…” 

 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  
 „…trebuie să găsim soluŃii ... asta e…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Deci…dacă continuăm să o menŃinem în situaŃia actuală nici Oborul nu o să avem 

bani să îl facem, nici asta…Deci dacă dumneavoastră auziŃi, doriŃi, credeŃi că se poate închiria 
această clădire…poate să fie una dintre propuneri deci nu este nicio problemă…” 
 

Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Domnule primar, acolo cred că de cincizeci de ani a fost piaŃă  ... nu dă deloc bine să 

fie închisă. Plus că sunt producători din satele vecine, Peştiş, Josani care vin…” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Horvath Zoltan:  
 „Deci urmează compartimentul de specialitate să prezinte în viitorul apropiat  

propuneri... ” 
 

Dl. Demeter Ilie:  
 „ Domnule preşedinte m-am înscris de două ori la cuvânt şi nu mi-ai dat deloc 

cuvântul astăzi…fac plângere verbală, de două ori m-am înscris, la punctual 43 nu mi-ai dat 
cuvântul, m-am înscris…” 
 
 
 

Diverse 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Dacă-mi permiteŃi, avem pe cineva în sală şi să nu Ńinem… cetăŃeanul. Există o 

adresă… şi e tot legată de piaŃă, ca să nu deviem foarte mult. Subsemnata Martin VoichiŃa, care 
este aici…şi dânsa are o problemă, a făcut o adresă către Consiliul Local şi dacă a putut să vină, 
dacă-i permiteŃi domnule preşedinte de şedinŃă să explice problema.”        

              
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dar… când a făcut adresa către Consiliul Local? Când e înregistrată?”       

 
 Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „În februarie, 27 februarie.” 
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Dna. Martin Voichi Ńa: 
„Da, a fost făcută la dumneavoastră.”  

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Când aŃi făcut-o doamnă scumpă? Când e înregistrată?”       

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „În  27….” 

 
Dna. Martin Voichi Ńa: 
„În 27 a intrat...”  

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „A fost depusă în  27….” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Bun. Eu vroiam să stabilesc dacă a fost făcută în termen util să o băgăm pe ordinea 

de zi, îi certam pe colegii mei, dar Ńinând cont că a ajuns la domnul consilier înaintea mea…nu am 
nicio problemă.”       
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Nu a ajuns la mine…nu a ajuns la mine. La dumneavoastră a ajuns prima dată.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„AscultaŃi-mă. La mine nu a ajuns, vreau să vă spun, la mine nu a ajuns.”       

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Am înŃeles.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dânsa a fost la mine în audienŃă, eu i-am sugerat să facă o adresă, pentru că, eu 

cunosc problema. O lăsăm pe dânsa să ne explice problema. Dânsa are un magazin în piaŃă şi 
dânsa nu plăteşte la piaŃă, plătea la primărie. PoftiŃi doamnă.”       
 

Dl. Horvath Zoltan:  
  „PoftiŃi.” 
 
Dna. Martin Voichi Ńa: 
„Am plătit la primărie, era tariful mau mic, am putut să mă încadrez, pentru că acolo 

este o activitate de 5-6 luni de zile, activitate care ajut producătorii agricoli care vin din piaŃă, sau cei 
din oraş în măsură mai mică şi am….”  

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„SpuneŃi activitatea, dânsa vinde seminŃe…”      
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Dna. Martin Voichi Ńa: 
„SeminŃe, îngrăşăminte, erbicide, pesticide…de toate… şi preŃurile bineînŃeles că nu 

pot să iau pielea de pe producător, vedeŃi că şi aşa sunt atâtea suprafeŃe nelucrate, ei nu au bani. 
Înainte au mai fost cupoane, acum nu mai au nimic, nu se dă nici pe motorină şi preŃul meu este la 
un kilogram de grâu de sămânŃă, în toamnă am pus 15 bani. Vă daŃi seama 15 bani la kilogram sau 
la 20 de bani la kilogramul de sac de îngrăşământ, nu pot să acopăr asemenea cheltuieli şi nici nu 
pot să le pun mai mult, pentru că vin… şi pun grâul care-l cumpără de prin piaŃă, aşa infestat şi nu 
mai cumpără de calitate şi nici seminŃe şi nu fac nici tratamente. Acest magazin este special pentru 
producătorii agricoli cu consultanŃă şi cu tot. Deci eu stau acolo fac şi vânzare…este singurul punct 
unde pot să vină să ia informaŃia necesară. Ei vin la mine aşa sau obişnuit, pentru că am lucrat la 
DirecŃia Agricolă şi la consultanŃă şi am avut şapte primării din zonă şi mă cunosc şi vin la mine cu 
orice problemă, când să semene, câte kilograme de porumb, câte de lucernă…”  

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Numai puŃin doamnă. Dânsa are dreptate, iar activitatea este necesară, în schimb 

deocamdată noi nu am găsit cadrul legal să o tratăm cu un….”       
 

Dna. Martin Voichi Ńa: 
„Cu un ajutor….”  

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu, cu ceva special decât ceilalŃi din piaŃă. Dacă creăm un precedent… toŃi o să 

vină. Deci actualmente nu am găsit cadru legal şi colegii mei jurişti aici, nu avem cadru legal să îi 
acordăm o înlesnire de plată numai pentru ea. ”       
 

Dna. Martin Voichi Ńa: 
„Deci cu 50 de milioane…”  

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Doamnă scumpă, eu vreau să vă spun…a-Ńi fost la mine în audienŃă şi v-am promis 

că dacă găsim cadru legal, de aceea v-am şi rugat să faceŃi această adresă, dar nu se poate pentru 
un singur domeniu de activitate sau pentru o singură persoană din piaŃă să se creeze un 
precedent…”       
 

Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „… periculos.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„nejustificat…adică financiar eu o înŃeleg pe doamna.”       

 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Dar ştiŃi aici domnule primar, e o problemă. Eu văd că doamna susŃine, că de comun 

acord cu fostul primar Mariş Remus a stabilit…” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„S-a schimbat legea de vreo zece ori de atunci, domnule consilier…serios.”       

 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Păi nu, asta ştiŃi cum e…odată ce ai încălcat legea…” 

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu, nu, nu…actualmente.”       

 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „S-a creat un precedent periculos, nu?” 

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu, ulterior s-a schimbat legea…şi…doamna directoare…”       

 

Dna. Pascaru Amalia:  
„Dacă-mi permiteŃi…când doamna a intrat prima dată în spaŃiul respectiv, cererea 

făcută la data respectivă în luna a XI-a 2002, era făcută pe AsociaŃia JudeŃeană a Crescătorilor de 
Păsări şi Animale, o asociaŃie nonprofit. Acum dânsa este S.R.L…. Deci cererea aprobată de 
domnul Mariş era pentru o asociaŃie nonprofit.”  

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Astăzi dacă o luăm aşa cum situaŃia actuală în care dânsa este, nu avem cadru 

legal…”       
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „… deci dânsa î-şi face un nonprofit…” 

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„… da, dar nu poate să vândă…”       

 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „…deci, nu e consultanŃă…” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu…ascultaŃi-mă, dânsa vinde seminŃe…şi le prezintă exact…de exemplu sunt 

unele şi dânsa le scrie pe plic…deci dânsa oferă mai mult decât vinde un plic…”       
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Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Ş totuşi… credeŃi-mă, uitaŃi 20 de consilieri aicea…unu a plecat…19 

consilieri…trebuia să fie 21, dar numai unu a plecat…nu o să poată să aprobe ceva, pentru că nu 
am găsit cadru legal, deocamdată nu am găsit o soluŃie, noi. Noi o să colaborăm în continuare cu 
dumneavoastră şi o să căutăm un cadru legal.”       
 

Dna. Martin Voichi Ńa: 
„Da, dar vă daŃi seama că eu o să ajung cu nişte datorii de nu mi le pot achita…”  

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Doamnă scumpă…”       

 

Dna. Martin Voichi Ńa: 
„Acum am plătit 8 milioane…”  

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Aici la primărie…aici la primărie, cel puŃin noi o să încercăm… şi o să respectăm 

legea.”       
Dna. Martin Voichi Ńa: 
„Deci în ianuarie nu am vândut nimic, în decembrie nu, în noiembrie nu, în octombrie 

am vândut o tonă, o mie de kilograme de grâu, că nu s-a însămânŃat şi la el am pus 20 de bani la  
kilogram…”  

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „De fapt nu are activitate douăsprezece luni din douăsprezece ci doar cinci sau şase 

luni…” 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier…din nou,… există…”     

 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Cei mai mulŃi oameni iasă din bussines nu pentru că le merge ci pentru că au o 

activitate care nu merge…”     
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
„Care nu-i profitabilă….”  

Dl. Şoş Iosif:  
  „…construcŃia...” 
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Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Horvath Zoltan:  
  „Vă rog ascultaŃi-mă...” 

 

Dl. Şoş Iosif:  
  „Sunt mandatat să vă întreb… sala de sport .. ce ştiŃi.. de la “Matei Corvin”...” 

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„S-au făcut modificări la proiect…colegii mei au plecat…dar… se lucrează la ea, se 

reproiectează. Acolo au avut o problemă cu…un plan pe care l-au propus cei de la Hidro… nu mai 
ştiu cine…”     
 

Dl. Şoş Iosif:  
  „…construcŃia...” 

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Da…veneau foarte aproape de o clădire actuală, pentru că acolo se dorea să se facă 

şi o tribună… cu vestiare… cu mai multe. Venea foarte aproape de clădirea existentă, de cantină 
dacă nu mă înşel…şi nu putea să treacă…fire department…pompierii. ”     
 

Dl. Neam Ńiu Ioan:  
  „Pompierii...” 

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Şi atunci…au trebuit să refacă planul. Dar ea este în……”     

 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Am înŃeles că a fost un proprietar…”     

 

Dl. Şoş Iosif:  
  „Este...” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Mai este?” 

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Am înŃeles că domnul…a vândut la nişte evrei care vroiau să facă în Hunedoara 

mall...”     
 



44 
 

Dl. Şoş Iosif:  
  „Da, da, da...” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Avem proiectul. Ce putem să facem…să le trimitem o adresă şi dacă nu o face pe 

banii instituŃiei, să punem noi molozul acela de pe trotuar şi să-i taxăm, nu ştiu ce să zic?”     
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Domnule primar,…cantina restaurant…n-am mai zis că e obligat să o îngrădească…” 

 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Şoş Iosif:  
  „Parcul de la B1 este totalmente totdeauna închis. Oamenii şi ăştia îşi doresc, chiar 

dacă e iarnă, vrea să se joace acolo în parcul acela, cu zăpadă…” 
 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  
  „…de la Şcoala nr.2...” 

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dumneavoastră locuiŃi în cartier...”     

 
Dl. Şoş Iosif:  
  „Da…dar…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier, mă interesez unde e cheia şi poate să stea cheia la 

dumneavoastră..”     
 

Dl. Şoş Iosif:  
  „Da, bineînŃeles, eu sunt de acord…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Serios, o să mă interesez...”     

 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „O Hotărâre de Consiliu cu privire la cantina restaurant şi la poate aceste clădiri 

dezafectate la următoarea şedinŃă, că o fi extraordinară, ordinară, nu contează…” 
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Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Eu am o întrebare, suntem la diverse.”     

 

Dl. Demeter Ilie:  
  „…n-am jignit pe nimeni…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„A-Ńi fost nominalizat de un anumit domn Mareş Rareş că sunteŃi membru PP. E 

adevărat sau nu?”     
 

Dl. Apostolescu Dan:  
 „Dar nu ştiu dacă era…dacă are legătură cu acele Hotărâri de Consiliu.” 

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Este adevărat, sunteŃi membru PP?”     

 

Dl. Apostolescu Dan:  
 „Da, sunt membru PP.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Păi şi atunci…” 

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vreau să vă depuneŃi mandatul dumneavoastră din Partidul NaŃional, la primărie…”     

 

Dl. Apostolescu Dan:  
 „Da, sunt nişte demersuri, dumneavoastră le cunoaşteŃi.” 

 
Dl. Demeter Ilie:  
  „Este ilegal să faci parte din două partide în acelaşi timp…” 

 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Apostolescu Dan:  
 „ÎntrebaŃi-l pe domnul secretar...” 

 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„De când nu mai sunteŃi membru PNL?”  
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Dl. Apostolescu Dan:  
 „De patru zile...” 

 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„De patru zile…ok…”     

 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Horvath Zoltan:  
  „Domnul HepuŃ, vă rog.” 

 

Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Numai puŃin, domnule primar… Valea Seacă, cimitir, la capelă acolo, te duci seara, 

deci ieşi afară, beznă, măcar să aibă lumină…” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Avem administrator domnu…foarte bine, vă mulŃumesc că mi-aŃi spus.”     

 

Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Şi poate când se face timpul frumos…punem şi pe acolo puŃin asfalt …să fie puŃin 

plombat, că ne înjură lumea… ” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Păi când mergi la cimitir nu neapărat trebuie să înjuri, domnule consilier .”     

 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „…şi vreau să anunŃe şi Gigi Munteanu că i-am primit adeziunea la PSD…” 

 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
 

Dl. Horvath Zoltan:  
  „Vă mulŃumesc doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de azi a 

Consiliului local.” 
 
 

          PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

MINUTA 
 

şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 29.02.2012 
 
 

La punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării excedentului anual 
al bugetului local pe anul 2011. 

Hotărârea nr.31/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 5.000 lei 
din bugetul local al municipiului Hunedoara pentru manifestările organizate cu ocazia Zilei InternaŃionale a 
Persoanelor cu Sindromul Down. 

Hotărârea nr.32/2012 se aprob ă în unanimitate.  
  
                     La punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de 1.000 lei, 
din bugetul local al municipiului Hunedoara, în vederea susŃinerii CLUBULUI SPORTIV „ELITE CENTER 
HUNEDOARA”, pentru a participa la CAMPIONATUL NAłIONAL DE KARATE SHOTOKAN, care se va 
desfăşura la Craiova în perioada 3-4 martie 2012. 

Hotărârea nr.33/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata 
impozitului pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge consecutive în ultimele 60 de 
luni. 

Hotărârea nr.34/2012 se aprob ă în unanimitate. 
  

La punctul 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata 
impozitului pe clădiri şi teren. 

Hotărârea nr.35/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea scutirii la plata impozitului 
pe clădiri pentru imobilele situate în municipiul Hunedoara, str. Batiz, nr.4A şi str. Avram Iancu, nr.1, bl.136, 
ap.25. 

Hotărârea nr.36/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuŃiei lunare de 

întreŃinere datorate de beneficiarii, aparŃinătorii, susŃinătorii şi/sau de reprezentanŃii legali ai acestora pentru 
serviciile  furnizate de Unitatea de AsistenŃă Medico-Socială Hunedoara, precum şi procedura de stabilire şi 
de încasare a contribuŃiei lunare de întreŃinere. 

Hotărârea nr.37/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii 
Consiliului Local nr.264/2011 privind acordarea facilităților la transportul public local de călători în municipiul 
Hunedoara efectuat cu mijloace de transport aparținând S.C.Manolache Transcom Auto S.R.L.-
concesionarul serviciului de transport public local ,începând cu data de 01.01.2012. 

Hotărârea nr.38/2012 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind acordarea unui mandat special 
împuternicitului Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală ordinară a AcŃionarilor la 
S.C. Apa Prod S.A. Hunedoara. 

Hotărârea nr.39/2012 se aprob ă în unanimitate.  
 

La punctul 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii  prin licitaŃie 
publică a unor culoare de înot din cadrul  Complexului Sportiv „Michael Klein” Hunedoara - Bazinul de Înot,  
în vederea desfăşurării unor activităŃi de iniŃiere, precum şi a bazinului mic în vederea desfăşurării activităŃii 
de gimnastică aerobică acvatică. 

Hotărârea nr.40/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii în folosinŃă 

gratuită a unor culoare de înot din cadrul Complexului Sportiv „Michael Klein” Hunedoara – Bazinul de Înot, 
în favoarea Clubului Sportiv Şcolar Hunedoara, pentru desfăşurarea unor activităŃi de performanŃă. 

Hotărârea nr.41/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  atribuirea în folosinŃă gratuită, pe 

termen limitat, a spaŃiului  în suprafaŃă de 36 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. Constantin Brâncuşi, bl. 
X2, etaj 3, cam.4,  în favoarea Ligii Pensionarilor Hunedoreni. 

Hotărârea nr.42/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie 
publică a unui spaŃiu în suprafaŃă utilă de 76,50 mp, clădire staŃie pompe II, situată în  Municipiului 
Hunedoara, str. Severin, nr.1 aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.43/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind modificarea art. 4 din Hotărârea 

Consiliului Local nr. 169/2010 privind aprobarea studiului de fezabilitate  şi a indicatorilor tehnico-economici 
pentru obiectivul de investiŃie „Reabilitarea sitului industrial Hunedoara şi pregătirea sa pentru noi activităŃi”, 
aprobarea proiectului „Reabilitarea sitului industrial Hunedoara şi pregătirea sa pentru noi activităŃi” precum 
şi a cheltuielilor aferente acestuia, cu modificările şi completările ulterioare. 

Hotărârea nr.44/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea reorganizării reŃelei 

şcolare a Municipiului Hunedoara, pentru anul şcolar 2012-2013. 
Hotărârea nr.45/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind constituirea ca parte civilă în dosarul 

penal nr.117/P/2011 al DirecŃiei NaŃionale AnticorupŃie – Serviciul Teritorial Alba Iulia.     
Hotărârea nu a fost adoptat ă. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind repartizarea către Partidul Poporului 

Dan Diaconescu  a spaŃiului  situat în  Hunedoara, str. Constantin Brâncuşi,bl.X2, et.3, cam. 11,  jud. 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.46/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate. 
 
 
 
 

SECRETAR, 
Aurel RaŃă-Bugnariu 

 


